
 
Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 
 
 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 21 
października 2008 roku do dnia 17 listopada 2008 roku. 

W tym czasie odbyły się cztery posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I.  W zakresie spraw finansowych:  
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o 
udzielenie wsparcia finansowego w kwocie 2.000,00 zł w zorganizowaniu 
wyprawy himalajskiej do Neapolu. Burmistrz postanowił przygotować stosowna 
umowę zlecenia na promocję miasta i przyznał kwotę w wysokości 1.000,00 zł 
netto. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 1 z prośbą o ufundowanie 
nagród na konkursy, które są organizowane z okazji 11 Listopada - Święta 
Odzyskania Niepodległości. Burmistrz przyznał kwotę 500,00 zł na organizowane 
konkursy, która winna być rozliczona za pomocą faktur wystawionych na Gminę 
Barlinek. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Klubu Seniora "Złota Strzecha" z 
Barlinka w spr. przesunięcia między pozycjami kosztów w kalkulacji zadania 
publicznego w zakresie pomocy społecznej pn. "Realizacja programów słuŜących 
aktywacji i integracji społecznej osób w podeszłym wieku". Wyraził zgodę na 
przeniesienie kwoty między pozycjami. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony 
Dziedzictwa "Młyn Papiernia" w spr. przekazania całości kwoty dotacji 
przyznanej z budŜetu Gminy Barlinek na remont skrzydła wschodniego obiektu 
Młyna Papierni. Postanowił poinformować wnioskodawcę, iŜ zgodnie z umowa z 
dnia 06 maja 2008 roku nr 17/RFI/2008 poz. 3 przekazanie dotacji moŜe nastąpić 
po przedstawieniu umowy podpisanej z Ministerstwem Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego na dofinansowanie w ramach programu "Dziedzictwo Kulturowe" 
priorytet 1 "Rewaloryzacja zabytków nieruchomych i ruchomych". 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 1 z prośbą o dokonanie 
zwiększenia planowanych wydatków na wynagrodzenia osobowe pracowników 
spowodowane nieplanowaną odprawą rentową i wypłatą ekwiwalentu pracownika 
PG Nr 1 w Barlinku. Łączna kwota to 10.500,00 zł. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek i przyznał wnioskowana kwotę. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Gimnazjum dla dorosłych z prośbą o 
zwiększenie środków finansowych w związku z niedoszacowaniem planowanych 
wydatków oraz koniecznością wypłacenia w m. kwietniu wyrównania podwyŜek 
wynagrodzeń dla pracowników pedagogicznych. łączna kwota to 6.568,00 zł. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i przyznał wnioskowana kwotę. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Forum Inicjatyw Oświatowych z 
prośbą o dofinansowanie w wysokości 1300,00 zł kosztów sympozjum 
"Korzystamy z doświadczenia innych - Razem i przeciw" - budowa koalicji na 
rzecz efektywnego przeciwdziałania zjawiskiem przemocy w 2008 roku. 
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Pozytywnie rozpatrzył wniosek i przyznał wnioskowaną kwotę na przedmiotowe 
sympozjum. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PCK, Klubu H.D.K. "Drzewiarz" z 
Barlinka z prośbą o dofinansowanie uroczystego spotkania honorowych dawców 
krwi Klubu. Burmistrz rozpatrzył wniosek pozytywnie i przyznał kwotę 500,00 zl. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Rychnów o 
dofinansowanie oprawy muzycznej na otwarciu świetlicy wiejskiej w wysokości 
700,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na powyŜsze i przyznał wnioskowana kwotę ze 
środków sołeckich. 

 
 

II.  W zakresie spraw inwestycyjnych: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. aktualizacji Planu Rozwoju 
Lokalnego Miasta i Gminy Barlinek wraz ze sprawozdaniem z jego realizacji 
(WPI). Po analizie Burmistrz postanowił wystąpić z prośbą do Przewodniczącego 
RM o przesunięcie w/w tematu na listopadową Sesje Rady Miejskiej. Prośba 
wynika z faktu, iŜ aktualizacja dot. WPI, którego pozycje odnoszące się do roku 
2009 powinny być zgodne z projektem budŜetu Gminy. Prace nad nim zakończą 
się do dnia 15 listopada br., a przesunięcie terminu pozwoli zharmonizować zapisy 
tych dokumentów. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. przebudowy świetlicy wiejskiej w 
Krzynce. Zaakceptował pozytywnie wykonania robot dodatkowych, tj. rozbiórka i 
zasypanie piwnic oraz wykonanie przyłącza wodnego. Jednocześnie postanowił 
zagospodarować teren wokół świetlicy. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. poszerzenia pasa drogowego drogi 
Dzikówko -  Moczkowo. Po zrealizowaniu inwestycji pt: "Budowa drogi gminnej 
w m. Dzikówko - Moczkowo" Burmistrz postanowił przekazać sprawę dot. 
poszerzenia pasa drogowego w/w drogi do RG, gdzie jednocześnie zobowiązał RG 
do złoŜenia stosownego wniosku o zabezpieczenie środków finansowych na 
przedmiotowe zadanie. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa budowy alei przycmentarnej. 
Zaakceptował pozytywnie wykonanie robót dodatkowych w postaci posadowienia 
10 słupków parkingowych na alei przycmentarnej. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. organizacji spotkania 
partnerskiego w 2009 roku w Eksjö. Termin spotkania "roboczego ustalony został 
na dzień 6-8 kwietnia 2009 r., natomiast oficjalne trójstronne spotkanie miast 
partnerskich ustalono na terminie 11 - 14 czerwca 2009 r. w Eksjö. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie nasadzeń w parku przy 
ul. Gorzowskiej w Barlinku. Wpłynęły dwie oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
korzystniejsza firmy "Agawa" z Barlinka za cenę 812 zł brutto. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Enea S.A. z Poznania informujące o 
zmianie ceny energii elektrycznej od dnia 1 listopada 2008 roku, gdzie wzrost 
wynosić będzie 12 %. Burmistrz zaakceptował przedstawiona zmianę taryf za 
energię elektryczną bez przeprowadzania przetargu. 

8. Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na 
lata 2007 - 2013 dla projektu pn. Budowa i przebudowa dróg łączących północną 
część Miasta Barlinek z drogą wojewódzka DW 156".Burmistrz Barlinka zapoznał 
się z ofertami dot. wyboru wykonawcy i zgody o zawarcie umowy na 
"opracowanie Studium Wykonalności wraz z wnioskiem o dofinansowanie do 
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Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na 
lata 2007 - 2013 dla projektu pn. Budowa i przebudowa dróg łączących północną 
część Miasta Barlinek z drogą wojewódzka DW 156". Wpłynęło siedem ofert. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejsza Zachodniopomorskiej Grupy Doradczej 
ze Szczecina i postanowił zawrzeć stosowną umowę. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami dot. wyboru wykonawcy i zgody o 
zawarcie umowy na "Wykonanie dokumentacji projektowej termomodernizacji 
byłej SP w Dzikowie wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę". Wpłynęło 
cztery ofert. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy Projekt - Doradztwo 
Techniczne Zbigniew Grabarski z Poznania i postanowił zawrzeć stosowna 
umowę. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem porozumienia pn. "Budowa zespołu 
ogólnodostępnych boisk sportowych w ramach programu - Moje boisko - Orlik 
2012 przy ZSP Nr 1 w Barlinku" we współpracy ze Starostwem Myśliborskim. Po 
analizie Burmistrz pozytywnie zaopiniował przedstawiony projekt porozumienia z 
Powiatem Myśliborskim. Uprawomocnienie się w/w porozumienia nastąpi po 
wprowadzeniu przez Radę Miejską w Barlinku kwoty 330.000,00 zł do budŜetu 
gminy. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem dokumentacji dot. budowy systemu 
monitoringu miejskiego w Barlinku, sporządzonej przez firmę Anmit ze 
Szczecina. Burmistrz zatwierdził pozytywnie przedmiotowy projekt dokumentacji 
i zobowiązał wykonawcę do przedstawienia szczegółowej dokumentacji 
powykonawczej. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. poprawienia błędnego napisu na 
witaczu. Burmistrz wyraził zgodę na powyŜsze i postanowił zlecić przyklejenie 
naklejek firmie Max Projekt z Barlinka za cenę 183,00 zł brutto. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opracowanym projektem budowlanym 
inwestycji pn: "Budowa promenady spacerowo - rowerowej wraz z 
zagospodarowaniem terenu nad Jeziorem Barlineckim na cele turystyczno - 
rekreacyjne. Po analizie Burmistrz wniósł uwagi i postanowił, aby na całej 
długości promenady były zaprojektowane jednakowe słupy oświetleniowe 
powlekane o wys. 4 m; wiatę ograniczyć do jednego modułu o wymiarach 470 cm 
x 700 cm; a pod wiatą przewidzieć 3 ławki oraz stojak na rowery. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją przystąpienia Gminy Barlinek do 
projektu "Wioska internetowa -kształcenie na odległość na terenach wiejskich", 
realizowanego przez Fundację Regionalnej Agencji Promocji Zatrudnienia 
finansowego ze środków Działania 2.1 SPO RZL. Po analizie postanowił zgłosić 
Gminę Barlinek do przystąpienia do w/w projektu. Jednocześnie postanowił 
zorganizować spotkanie z sołtysami wsi Mostkowo i Dziedzice i omówić 
przedmiotowy projekt. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na zagospodarowanie parku oraz 
infrastruktury kulturalno - sportowej we wsi Mostkowo. Na ogłoszenie z dnia 
09.10. 2008 r. na opracowanie w/w dokumentacji wpłynęła jedna oferta 
Stowarzyszenia Pracowni autorskich AFIX Sp. z .o.o. ze Szczecina za cenę 
48.000,00 zł brutto. Burmistrz zaakceptował ofertę i postanowił zawrzeć stosowną 
umowę.  

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą dot. wykonania dokumentacji projektowej 
dla zadania: "Kanalizacja sanitarna i deszczowa, sieci wodociągowe dla obszaru 
obejmującego część aglomeracji Barlinek oraz modernizacja oczyszczalni ścieków 
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w Barlinku. Burmistrz zapoznał się z ofertą i postanowił wezwać oferenta do 
uzupełnienia oferty. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami z przetargu na wykonania 
dokumentacji projektowej dla zadania: "Rozbudowa kanalizacji sanitarnej i sieci 
wodociągowej na terenie wsi Mostkowo i Rychnów. modernizacja Stacji 
Uzdatniania Wody w Mostkowie. Budowa oczyszczalni ścieków w Mostkowie i 
Rychnowie". Postanowił wezwać oferentów do uzupełnienia przedstawionych 
ofert. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zakresem projektów oświetleniowych. 
Zaakceptował je pozytywnie i postanowił wykonać oświetlenie na dwóch 
odcinkach w m. Moczkowo oraz w miejscowościach śelice i Laskówko. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy Cmentarza Komunalnego 
w Barlinku. Postanowił rozpocząć procedurę realizacji przedmiotowego zadania i 
zatwierdził skład komisji przetargowej: J. Zubyk, Z. Wróblewski, K. Paszek. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wykonania robót dodatkowych w 
zadaniu "Termomodernizacja budynku SP Nr 1 w Barlinku", które polegają na 
zamontowaniu zastaw śniegowych z trwalszych elementów, na kwotę około 
8.000,00 zł. Burmistrz zaopiniował pozytywnie wykonanie robot dodatkowych i 
wyraził zgodę na ich wykonanie. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami dot. wykonania dokumentacji 
projektowej dla zadania: "Kanalizacja sanitarna i deszczowa, sieci wodociągowe 
dla obszaru obejmującego część aglomeracji Barlinek oraz modernizacja 
oczyszczalni ścieków w Barlinku. Na przetarg wpłynęła jedna oferta konsorcjum 
Przedsiębiorstwa Usług Projektowo Inwestycyjnych PLAN Sp. z o.o. z Zielonej 
Góry i Zakładu Usług Technicznych Ochrony Środowiska BIOSTECH z Zielonej 
Góry za cenę 1.342.000,00 zł brutto. Burmistrz postanowił wybrać ofertę i 
podpisać stosowną umowę.  

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami dot. wykonania dokumentacji 
projektowej dla zadania: "Rozbudowa kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej 
na terenie wsi Mostkowo i Rychnów. modernizacja Stacji Uzdatniania Wody w 
Mostkowie. Budowa oczyszczalni ścieków w Mostkowie i Rychnowie". Na 
przetarg wpłynęło pięc ofert. Najkorzystniejszą ofertę przedstawiła firma 
WASERUNION Gmbh z Leipzig za cenę 414.508,34 zł brutto. Burmistrz 
postanowił wybrać przedmiotowa ofertę i podpisać stosowna umowę. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zakresem projektów oświetleniowych. 
Zatwierdził pozytywnie projekty oświetleniowe w m. Krzynka, Strąpie oraz ul. 
Działkowa i Zielna w Barlinku. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami o dofinansowanie z Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych. Po dokonaniu analizy finansowej Burmistrz 
postanowił odstąpić od realizacji przebudowy drogi w m. Krzynka - Płonno oraz 
Rówienko. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. 
przystąpienia Gminy Barlinek do Stowarzyszenia "Lider Pojezierza". 
Zaakceptował go pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starostwa Powiatowego Myślibórz w 
spr. planowanego utwardzenia placu przy ZSP Nr 2 przy ul. Gorzowskiej w 
Barlinku. Burmistrz postanowił poinformować Starostwo, iŜ Gmina Barlinek nie 
otrzymała wcześniejszej informacji o rozpoczęciu prac związanych z 
utwardzeniem przedmiotowego terenu. Burmistrz postanowił podjąć decyzję o 
zagospodarowaniu działki gminnej wg koncepcji przedstawionej przez Starostwo, 
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po uzgodnieniu sposobu zagospodarowania z projektantem z uprawnieniami w tej 
dziedzinie. Jednocześnie Burmistrz wnosi o zorganizowanie spotkania celem 
omówienia ewentualnych wspólnych przedsięwzięć, które mogłyby być 
zrealizowane w roku 2009 i 2010. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru inwestycji gminnej z 
zakresu budowy, przebudowy lub remontu dróg lokalnych, na realizację której 
złoŜony zostanie w 2008 roku wniosek o dofinansowanie w ramach "Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 - 2011". Po analizie Burmistrz 
postanowił, aby Gmina Barlinek złoŜyła wnioski na przebudowę dróg w m. 
Moczydło oraz ulica Fabryczna w Barlinku. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy świetlicy wiejskiej w 
Krzynce - sprawa wyposaŜenia świetlicy. Burmistrz postanowił zorganizować 
wspólne spotkanie RI, RG i sołtysa Krzynki, celem ustalenia potrzeb w zakresie 
wyposaŜenia świetlicy. Zakupy na potrzeby ogrzewania obiektu świetlicy 
finansowane zostałyby ze środków inwestycyjnych, natomiast pozostałe 
doposaŜenie ze środków sołeckich.  

 
 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. wniosku o ustalenie celu publicznego 
dla działek nr 96/34 i 96/3 przy ul. Św. Bonifacego w Barlinku. Agencja zastrzegła, ze 
moŜe przekazać wskazane działki tylko na cele publiczne. Zgodnie z art. 6 ustawy o 
gospodarce nieruchomościami, na wskazanym terenie nie moŜna wyznaczyć Ŝadnego 
zadania zaliczanego jako cel publiczny. Z uwagi na powyŜsze Burmistrz postanowił 
odstąpić od ustalenia dla działek 96/34 i 96/3 decyzji o lokalizacji inwestycji celu 
publicznego. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia opłaty adiacenckiej w 
związku z podziałem działki nr 338/3 obr Moczkowo. Burmistrz Barlinka nie znalazł 
podstaw do nie ustalania przedmiotowej opłaty i postanowił wydać decyzję w spr. 
ustalenia opłaty adiacenckiej z tyt. podziału działki nr 338/3 obr Moczkowo w wyniku 
czego wzrosła jej wartość. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. Boczna 
4/4 dot. proponowanego przez Burmistrza Barlinka nowego projektu podziału działki 
nr 566/3 połoŜonej w Barlinku przy ul. Bocznej stanowiącej własność Gminy 
Barlinek, gdzie wnioskodawca wyraŜa zgodę na przedstawioną propozycję.  
Postanowił wystąpić do Rady Miejskiej z nowym projektem uchwały uwzględniając 
podział działki zaproponowany przez Państwa Krasowskich uchylając poprzednie 
uchwały. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. toku postępowania odnośnie realizacji 
uchwał Rady Miejskiej w Barlinku dotyczących podziału działki 2121 i sprzedaŜy 
gruntu. Burmistrz postanowił przygotować i skierować do rady Miejskiej projekt 
uchwały w spr. ustanowienia odpłatnej słuŜebności gruntowej na działce nr 2121/3 dla 
działek przylegających. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą firmy KALA z Barlinka w spr. wypłacenia 
naleŜnego odszkodowania za działkę nr 460/65 o pow. 0,051 ha, która została 
wydzielona na poszerzenie ul. Wiśniowej i przeszła na własność Gminy Barlinek. 
Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z wnioskodawcą i omówić w/w sprawę. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych w spr. wyraŜenia zgody 
na sprzedaŜ części działki nr 233/4 obr. 2 m. Barlinka. Po analizie Burmistrz 
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postanowił wystąpić do Rady Miejskiej z projektami uchwał na zbycie terenów 
połoŜonych na działce 233/4 obr. 2 Barlinek zgodnie z opracowaną koncepcją 
zagospodarowania przedmiotowej działki. Po pozytywnym stanowisku Rady 
Miejskiej w przedmiotowej sprawie, gmina przystąpi do podziału geodezyjnego terenu 
i wydania warunków zabudowy. O podjętych czynnościach burmistrz poinformuje 
wnioskodawcę. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami osób fizycznych zam. Strąpie 25/6 i 
Barlinek ul. Ogrodowa 23/13 o sprzedaŜ lokalu mieszkalnego nr 5 znajdującego się w 
budynku wielolokalowym nr 25 połoŜonym w Strąpiu. Po analizie burmistrz 
postanowił poinformować wnioskodawców, ze w związku z zapisem w akcie 
notarialnym przy nabywaniu przez Gminę Barlinek od ANR Oddz. w Szczecinie 
przedmiotowego lokalu, iŜ nabycie dokonuje się w celu realizacji zadań własnych 
Gminy, Burmistrz postanowił wystąpić do Agencji o zdefiniowanie tego pojęcia w 
przypadku zbycia lokalu osobie trzeciej. O dalszym toku postępowania poinformuje 
po uzyskaniu przedmiotowej opinii. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z odpowiedzią ANR Oddz. w Szczecinie w spr. 
nieodpłatnego przekazania nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów nr 7/20 o 
pow. 0,9814 połoŜonej w Mostkowie, która udzielona została na wniosek radnego 
Ryszarda Wiśniaka. Burmistrz postanowił przedmiotową odpowiedz ANR skierować 
do zainteresowanego radnego Rady Miejskiej. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Moczkowo ul. 
Mysliborska 4/9 o nabycie nieruchomości ozn. w ewidencji gruntów działka nr 115/42 
o pow. 0,0019 ha połoŜonej w Moczkowie. DzierŜawca w określonym terminie 
wystąpił z wnioskiem o kupno przedmiotowego garaŜu za cenę równą cenie 
wywoławczej. Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, ze Gmina 
Barlinek zbędzie garaŜ wybudowany na działce ozn. w ewidencji gruntów nr 115/42 w 
drodze bezprzetargowej na rzecz wnioskodawców. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Moczkowo ul. 
Myśliborska 2/1 o nabycie nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 
115/73 o pow. 0,0019 ha połoŜonej w Moczkowie. DzierŜawca w określonym 
terminie wystąpił z wnioskiem o kupno przedmiotowego garaŜu za cenę równą cenie 
wywoławczej. Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, ze Gmina 
Barlinek zbędzie garaŜ wybudowany na działce ozn. w ewidencji gruntów nr 115/73 w 
drodze bezprzetargowej na rzecz wnioskodawców. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem ANR Oddz. w Szczecinie w spr. 
nieodpłatnego przekazania działek gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 3/4 o pow. 
19,43 ha obr. Strapie oraz nr 91/2 o pow. 6,23 ha i nr 91/5 o pow. 3,75 ha w obr. 
Dziedzice, gdzie Agencja nie przychyliła się do wniosku o nieodpłatne przekazanie 
w/w działek na rzecz Gminy. Po analizie Burmistrz postanowił wystąpić do ANR z 
propozycją, czy byłaby zainteresowana zdaniem bądź zamianą na działkę nr 405/2 o 
pow. 6,59 ha obr. Rychnów, a przekazanie gminie wyŜej wskazanych działek. 

12. Burmistrz Barlinka zobowiązał kierowników RG i RGM, aby przed kaŜdą sprzedaŜą 
jakiejkolwiek działki bądź mieszkania przez gminę, zobaczyć je w terenie i sporządzić 
protokół o stanie faktycznym. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się i przyjął projekt uchwały w spr. ustalenia liczby 
punktów sprzedaŜy napojów alkoholowych zawierających powyŜej 4,5% alkoholu (z 
wyjątkiem piwa) przeznaczonych do sprzedaŜy do spoŜycia poza miejscem sprzedaŜy 
i w miejscu sprzedaŜy. Postanowił zorganizować spotkanie z GKRPA, celem 
przedstawienia projektu uchwały, gdzie obniŜa się liczbę punktów sprzedaŜy z 50 na 
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35 w sklepach na terenie Gminy Barlinek mając na celu zmniejszenie spoŜycia 
alkoholu.  

14. Burmistrz Barlinka postanowił zorganizować spotkanie z GKRPA, celem 
przedstawienia projektu uchwały, gdzie wprowadzony został limit punktów sprzedaŜy 
w obr. centrum miasta w celu zwiększenia jego bezpieczeństwa i wizerunku oraz 
doprecyzowano sposób ustalenia prowadzenia ogródków piwnych. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS  Spółka z o.o. dot. 
wykonania dojazdu do Wspólnoty Mieszkaniowej Boczna 9 w związku ze sprzedaŜą 
działki ozn. w ewidencji gruntów nr 560/8 o pow. 0,0587 ha połoŜonej w Barlinku 
przy ul. Bocznej na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej Boczna 7. Po analizie Burmistrz 
zobowiązał Barlineckie TBS o podjęcie stosownych działań, mających na celu 
udroŜnienie w/w terenu, jednocześnie poinformował, iŜ nie widzi konieczności 
wykonywania na wskazanym terenie wjazdu. 

16. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do oddania w uŜytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym 
działka nr 205/5 o pow. 0,0170 ha. przy ul. Rynek w Barlinku. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych z prośbą o 
odsprzedanie gruntu wraz z zabudowaniami naleŜącego w udziale 2/4 do Gminy 
Barlinek, ozn w ewidencji gruntów działkami nr 39/1, 39/2 39/3 obr. Dzikówko. Po 
analizie postanowił sporządzić aktualne mapy dla przedmiotowych działek, a 
następnie zebrane materiały przekazać rzeczoznawcy w celu określenia powierzchni 
nieruchomości zabudowanych, wartości nieruchomości oraz wartości udziału gminy. 
Usługę wykona firma nieruchomości Inwest - Bud mgr inŜ. B. Smola za cenę 1000 zł 
+ VAT. O powyŜszym Burmistrz poinformuje wnioskodawcę. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o nabycie udziału we 
współwłasności nieruchomości ozn. działkami nr 24/3 i 24/4 połoŜonej w Dzikowie. 
Po analizie postanowił sporządzić aktualne mapy dla przedmiotowych działek, a 
następnie zebrane materiały przekazać rzeczoznawcy w celu określenia powierzchni 
nieruchomości zabudowanych, wartości nieruchomości oraz wartości udziału gminy. 
Usługę wykona firma nieruchomości Inwest - Bud mgr inŜ. B. Smola za cenę 1000 zł 
+ VAT. O powyŜszym Burmistrz poinformuje wnioskodawcę. 

19. Burmistrz Barlinka udzielił pełnomocnictwa inspektorowi RG Urzędu Miejskiego w 
Barlinku do uczestniczenia w wydaniu zajmowanego bezumownie przez SMW-L 
"Dom" w Barlinku terenu znajdującego się na działce gruntu nr 237/26 połoŜonej w 
Barlinku na "Górnym Tarasie", stanowiącej własność Gminy Barlinek. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. prowadzonego procesu nabycia od 
ANR działek gruntu oznaczonych w ewidencji gruntów nr 96/3 i 96/34 obr. 1 
Barlinek. Po dokładnej analizie na wskazanym terenie nie moŜna wyznaczyć Ŝadnego 
zadania zaliczanego jako cel publiczny. Z uwagi na powyŜsze Burmistrz postanowił 
odstąpić od ustalenia dla działek 96/3 i 96/34 decyzji o lokalizacji inwestycji celu 
publicznego i jednocześnie wstrzymał proces nabycia w/w działek od ANR. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS w spr. kosztów 
wykonania wjazdu z ul. Bocznej na posesję przy ul. Bocznej 9 przez działkę nr 560/9. 
Burmistrz postanowił poinformować, iŜ zakres wykonania wjazdu powinien 
obejmować tylko te roboty, po wykonaniu których moŜna by wjechać na działkę nr 
560/9 po terenie nawierzchni gruntowej w granicach geodezyjnych działki. 
Jednocześnie  Burmistrz prosi o pisemną informację o wykonaniu udroŜnienia wjazdu. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Nadleśnictwa Barlinek o nieodpłatne 
przejęcie przez gminę Barlinek lokalu mieszkalnego znajdującego się w budynku 
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czterolokalowym połoŜonym w Barlinku przy ul. Tunelowej 56/2. Burmistrz 
postanowił nie przejmować na rzecz Gminy wskazanego lokalu mieszkalnego. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej, zam. ul. Myśliborska 20 
Moczkowo, która wyraŜa pozytywną opinię do propozycji Burmistrza Barlinka 
zawartej w piśmie RG.IV. 7224a - 395/2008 z dnia 24.10.2008 r. dot. części działki 
gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 175/14 połoŜonej w Barlinku przy ul. śabiej. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. nabycia 
nieruchomości połoŜonej na działce nr 107 obr. Równo, przeznaczonej na świetlicę 
wiejską. Zaopiniował ją pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej.  

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nie wydania zajmowanego 
bezumownie przez SMW-L "Dom" w Barlinku terenu znajdującego się na działce 
gruntu nr 237/26 połoŜonej w Barlinku na Górnym Tarasie stanowiącej własność 
Gminy Barlinek. Burmistrz postanowił zasięgnąć opinii Radcy Prawnego w/m celem 
podjęcia stosownych działań mających na celu przejęcie w/w terenu. 

26. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do sprzedaŜy w drodze przetargu ograniczonego działki o nr ewid. 
804/42 o pow. 0,0196 ha połoŜonej w Barlinku przy ul. Kasprowicza. 

27. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. sprzedaŜy w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej połoŜonej w Barlinku przy ul. 1 Maja. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyłączenia z uŜytkowania świetlicy 
wiejskiej w m. Moczydło. Po ocenie Witolda Krasowskiego, posiadającego stosowne 
uprawnienia, stwierdzono iŜ stan techniczny lokalu, w którym znajduje się świetlica 
wiejska w Moczydle jest w katastrofalnym stanie i naleŜy go wyłączyć z uŜytkowania. 
Burmistrz postanowił poinformować sołtysa Moczydła o wyłączeniu z uŜytkowania 
przedmiotowej świetlicy wiejskiej. Jednocześnie postanowił wystosować pismo do 
Inspektora Nadzoru budowlanego o podjęcie działań mających na celu zabezpieczenie 
terenu nieruchomości. 

 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją PEC Sp, z o.o. w Barlinku dot. 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek, przez które przebiegają sieci 
ciepłownicze Zarządu PEC Sp. z o.o. w Barlinku. Burmistrz postanowił przygotować i 
skierować projekt uchwały do Rady Miejskiej w spr. oddania w uŜyczenie w drodze 
bezprzetargowej części nieruchomości przez które przebiegają sieci ciepłownicze 
Zarządu PEC Sp. z o.o. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy usługowej "Dar" z Barlinka z 
prośbą o przesunięcie terminu odbioru gruntu przy ul. Staromiejskiej 2 w Barlinku na 
dzień 27.10.2008 r., w związku z terminem demontaŜu licznika energii elektrycznej. 
Burmistrz wyraził zgodę na wnioskowaną prośbę. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy "EL - SAT" z Barlinka z prośbą o 
przedłuŜenie okresu wypowiedzenia umowy dzierŜawy gruntu usytuowanego przy ul. 
Staromiejskiej 2 w Barlinku. Burmistrz wyraził zgodę na przesunięcie terminu 
wypowiedzenia umowy dzierŜawy gruntu na dzień 27.10.2008 r. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem UW Wydz. Środowiska i Rolnictwa w 
Szczecinie w spr. opracowania listy specjalnych obszarów siedliskowych SOO dla 
Polski w ramach Europejskiej Sieci Natura 2000, na temat projektowanego terenu 
zlokalizowanego w Gminie Barlinek - "Puszcza Barlinecka". Po analizie Burmistrz 
postanowił wnieść uwagi dot. zmiany granic Obszaru natura 2000 o nazwie Puszcza 
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Barlinecka w okolicach m. Moczkowo biegnącego dr wojewódzką nr 151 i 
poprowadzić ją po granicach lasu, a następnie po granicy brzegu Jeziora Barlineckiego 
oraz zmianę granicy w/w obszaru na terenie administracyjnym Barlinka poprzez jej 
przesunięcie z dr. wojewódzkiej nr 156 (ul. Strzelecka) i poprowadzenie jej do brzegu 
Jeziora Barlineckiego równolegle do ul. Sportowej, ul. Polana Lecha, następnie obok 
ośrodka wypoczynkowego "Janowo" i Domu Dziecka drogą leśną do drogi brukowej 
gminnej Barlinek - Krzynka. PowyŜsze przesłał do wnioskodawcy. 

5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. sprzedaŜy nieruchomości - lokalu 
mieszkalnego, stanowiącej przedmiot własności Gminy Barlinek, w drodze 
bezprzetargowej na rzecz jego najemcy, tj. lokal mieszkalny nr 38 połoŜony przy ul. 
Wodnej 1 w Barlinku. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nie wydania przez dotychczasowego 
dzierŜawcę nieruchomości gruntowej połoŜonej na działce nr 183/14 o pow. 70 m2 
(sklep Grzybek) Gminie Barlinek. Burmistrz postanowił wystosować do dzierŜawcy 
pismo informujące o terminie przejęcia przedmiotowej nieruchomości 
przedstawicielom Urzędu Miejskiego. W przypadku nie ustosunkowania się do 
terminu sprawa zostanie skierowana na drogę postępowania sądowego. Inspektor 
RGM treść pisma i termin przejęcia uzgodni z radcą prawnym Urzędu Miejskiego. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem KS Grom z Płonna o przedłuŜenie 
umowy uŜyczenia nieruchomości ozn. w ewidencji gruntów działką nr 68 obr. Płonno. 
Postanowił skierować stosowny projekt uchwały w spr. uŜyczenia nieruchomości 
gruntowej wraz z zabudowaniami na czas nieoznaczony i skierować do Rady 
Miejskiej. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem KS Iskra z Lutówka o przedłuŜenie 
umowy uŜyczenia nieruchomości ozn. w ewidencji gruntów działką nr 361/5 połoŜoną 
we wsi Lutówko. Burmistrz postanowił przygotować stosowny projekt uchwały w spr. 
uŜyczenia nieruchomości gruntowej na czas nieoznaczony i skierować do Rady 
Miejskiej. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS o uŜyczenie 
nieruchomości gruntowej ozn. w ewidencji gruntów działka nr 148/14 o pow. 700 m2 
na okres 3 lat, przylegającej bezpośrednio do budynku mieszkalnego będącego 
własnością Wspólnoty Mieszkaniowej Górna 29. Burmistrz Barlinka nie wyraził 
zgody na uŜyczenie nieruchomości gruntowej działka nr 148/14 o pow. 700 m2 na 
okres 3 lat i jednocześnie poinformował, ze istnieje moŜliwość kupna lub dzierŜawy 
przedmiotowej nieruchomości. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłuŜenie umowy 
dzierŜawy na część nieruchomości ozn. w ewidencji gruntów działką nr 566/3 o pow. 
185,00 m2 połoŜonego przy ul. Bocznej 4. Burmistrz postanowił przygotować 
stosowny projekt uchwały na dzierŜawę na czas nieoznaczony w trybie 
bezprzetargowym i skierować do Rady Miejskiej. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłuŜenie umowy 
dzierŜawy na część nieruchomości ozn. w ewidencji gruntów działką nr 566/3 o pow. 
120,00 m2 połoŜonego przy ul. Bocznej 4. Burmistrz postanowił przygotować 
stosowny projekt uchwały na dzierŜawę na czas nieoznaczony w trybie 
bezprzetargowym i skierować do Rady Miejskiej. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłuŜenie umowy 
dzierŜawy na część nieruchomości ozn. w ewidencji gruntów działką nr 757 o pow. 
711 m2 przy ul. Jeziornej do dnia 28.10.2010 roku. DzierŜawca ma zaległości 
finansowe w wysokości 1.761,24 zł brutto. Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie. 
Postanowił przejąć nieruchomość i skierować sprawę na drogę postępowania 
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sądowego o uregulowanie zaległości podatkowych. Jednocześnie postanowił i 
zobowiązał RG, aby przedmiotową działkę wyznaczyć do sprzedaŜy w drodze 
przetargu nieograniczonego. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. z prośbą o 
pomoc finansową w spr. budowy odwodnienia liniowego przy nieruchomości ul. 
Niepodległości 3. Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek w spr. dofinansowania 
w/w zadania.Wizja lokalna w terenie wykazał, Ŝe w chwili obecnej budowa 
odwodnienia nie spełni swojego zadania. Wykonana przy budynku opaska oraz 
istniejące kratki ściekowe wód deszczowych, po wykonaniu splantowania terenu przy 
kratce naroŜnej powinny znacząco poprawić sytuację i spowodować likwidację 
tworzącego się zastoiska wód opadowych.  

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starosty Myśliborskiego w spr. podstaw 
prawnych władania odpływem z Jeziora Barlineckiego - kanałem Młynówki. 
Burmistrz zobowiązał RGM do uzyskania i przedstawienia opinii prawnej w 
przedmiotowej sprawie, oraz przedstawienia chronologii załatwienia sprawy łącznie z 
przybliŜonym harmonogramem czasowym. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją Prokuratury Rejonowej z Myśliborza 
dot. umorzenia postępowania w spr. zniszczenia Gęsiarki na Rynku w Barlinku z 
uwagi na pokrycie przez podejrzanego w całości kosztów wyrządzonej szkody. 

16. Burmistrz Barlinka postanowił przygotować projekt uchwały w spr. wyraŜenia zgody 
na wydzierŜawienia okres powyŜej 3 lat w trybie bezprzetargowym części 
nieruchomości gruntowej zabudowanej o pow. 1712 m2, ozn. działką nr 245/2 oraz 
część nieruchomości niezabudowanej o pow. 649,50 m2 ozn. działką nr 246/14, 
stanowiącej własność Gminy Barlinek, połoŜonej w obr 2 m. Barlinek. 

17. Burmistrz Barlinka zobowiązał inspektora RGM do zweryfikowania wszystkich 
umów dzierŜaw. Zanim wygaśnie termin umowy dzierŜawy, naleŜy z terminem 
wyprzedzającym, tj. 6 miesięcy wystosować pismo do dzierŜawcy z zapytaniem, czy 
jest zainteresowany dalszą dzierŜawą oraz o złoŜenie stosownego przez niego 
wniosku. 

18. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedazy. Przedmiotem zarządzenia są:  

      - lokal mieszkalny nr 2 połoŜony w budynku nr 6 przy ul. Przemysłowej w Barlinku, 
w granicach nieruchomości ozn. działką nr 787/34. 

      - lokal mieszkalny nr 6 połoŜony w budynku nr 6 przy ul. Przemysłowej w Barlinku, 
w granicach nieruchomości ozn. działką nr 787/34. 

      - lokal mieszkalny nr 13 połoŜony w budynku nr 3, w klatce "b" przy ul. Chmielnej w 
Barlinku, w granicach nieruchomości ozn. działką nr 158. 

      - lokal mieszkalny nr 19 połoŜony w budynku nr 9 przy ul. Koziej w Barlinku, w 
granicach nieruchomości ozn. działka nr 137. 

 
 

       V.      W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 
 

1. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie w spr. zmiany zarządzenia nr 33/2008 
Burmistrza Barlinka z dnia 06 marca 2008 r. w sprawie Regulaminu Organizacyjnego 
Urzędu Miejskiego w Barlinku. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się i przyjął sprawozdanie z prowadzonej w 2007 roku, w 
porównaniu do roku 2006, współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego zgodnie z §23 i §24 
uchwały nr XIV/329/2005 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 24 listopada 2005 r. w 
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spr. Karty współpracy Miasta i Gminy Barlinek z organizacjami pozarządowymi i 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. programu 
współpracy na rok 2009 Gminy Barlinek z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego. Zaakceptował go 
pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej.  

 
 
     VI     W zakresie spraw oświaty 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem zarządzenia w spr. warunków 
korzystania ze stołówek szkolnych i wysokości opłat za posiłki. Po analizie Burmistrz 
pozytywnie zaopiniował projekt zarządzenia i jednocześnie zobowiązał dyrektorów 
szkół do przygotowania projektów zarządzeń dyrektorów w spr. korzystania ze 
stołówek szkolnych Z dniem uzgodnienia zarządzeń dyrektorów Burmistrz podpisze 
zarządzenie w spr. warunków korzystania ze stołówek szkolnych i wysokości opłat za 
posiłki. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się i zaopiniował pozytywnie zarządzenia dyrektorów 
szkół w spr. korzystania ze stołówek szkolnych, gdzie jednocześnie po uzgodnieniu 
przedmiotowego Burmistrz podpisał zarządzenie w spr. warunków korzystania ze 
stołówek szkolnych i wysokości opłat za posiłki. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z listą zbiorczą środków finansowych na 
dofinansowanie zakupu podręczników tzw. "wyprawka szkolna", której łączna kwota 
to 7.820,00 zł. Burmistrz zaakceptował listę pozytywnie. 

4. Burmistrz Barlinka zobowiązał kierownika ROś, aby poinformował Dyrektorów 
szkół, iŜ raz w miesiącu na posiedzeniu Burmistrza z kierownikami zostały 
przedstawiane tematy dot. szkół, na których udział weźmie kadra kierownicza 
oświaty. 

 
 

VII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC,BTBS 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS dot. ruchu pojazdów 
stwarzających zagroŜenie bezpieczeństwa dla pieszych przy budynku Niepodległości 
22 i 24 (w tym z propozycją budowy progu zwalniającego). Burmistrz podtrzymuje 
swoje stanowisko z dnia 26 czerwca b/r w przedmiotowej sprawie, gdzie informuje, Ŝe 
nie jest to ciąg publiczny a teren słuŜy wyłącznie dla potrzeb mieszkańców budynku 
Niepodległości 22 i 24. Jednocześnie zobowiązał Barlineckie TBS, aby 
poinformowało zainteresowanych, Ŝe istnieje moŜliwość dokupienia przez nich 
przedmiotowego gruntu przyległego do w/w budynku. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze wstępnym projektem uchwały Rady Miejskiej o 
utworzeniu samorządowej instytucji kulturalnej - Biblioteki Miejskiej Gminy 
Barlinek. Postanowił przedmiotową uchwałę przekazać do Rady Miejskiej i w 
miesiącu grudniu skierować na Sesję RM. Jednocześnie Burmistrz postanowił, iŜ 
nowa Biblioteka Miejska funkcjonowałaby od lipca 2009 roku. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 
w okresie międzysesyjnym. 

 
     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 
następujące spotkania: 

1. Odbyło się Walne Zgromadzenie PEC Sp z o.o. w Barlinku, na którym została 
podjęta uchwała w spr. podwyŜszenia kapitału spółki. 

2. Odbyły się Amatorskie Mistrzostwa Polski Strefy Zachodniej w MMA. 
3. Odbył się Dzień Seniora. 
4. Uczestniczono w Walnym Zgromadzeniu Związku Celowego Miedwie, gdzie 

przyjęty został harmonogram realizacji inwestycji w poszczególnych gminach. 
5. Uczestniczono w Walnym Zgromadzeniu SW Płonia, na którym członkowie 

podjęli uchwałę o likwidacji spółki. 
6. Uczestniczono w posiedzeniu Zarządu Eurodystryktu, na którym omówiono stan 

przygotowań do rejestracji Eurodystryktu i projekt w ramach funduszu 
norweskiego. 

7. Spotkano się z przedstawicielami Inspekcji Pracy w szczecinie w spr. 
pracowniczych Urzędu Miejskiego. 

8. Odbyło się spotkanie członków Towarzystwa Polsko - Niemieckiego w celu 
reaktywowania Stowarzyszenia. 

9. Spotkano się ze Związkami Zawodowymi działającymi w oświacie nt. 
zaopiniowania projektu uchwały dot. zasad wynagradzania nauczycieli. 

10. Została przeprowadzona uroczystość z okazji 90 - lecia odzyskania przez Polskę 
Niepodległości. 

11. Spotkano się ze Starostą Powiatu Myśliborskiego w spr. uzgodnień dot. 
współpracy w ramach projektu: Modernizacja drogi w Moczydle. 

12. Forum Inicjatyw Oświatowych zorganizowało Sympozjum dla szkol barlineckich 
poświęcone przeciwdziałaniu agresji i przemocy w szkołach. 

13. Spotkano się z partnerami projektu dot. ochrony jezior dennych w ramach którego 
w roku 2009 Gmina Barlinek będzie gościła przedstawicieli Urzędu 
Marszałkowskiego ze Szczecina oraz Państw uczestniczących w programie. 

14. Odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu w spr. 
podsumowania współzawodnictwa sportowego szkół z całego powiatu 
myśliborskiego. Gmina Barlinek zajęła 2 miejsce. 

15. Uczestniczono w posiedzeniu Rady Parków, na którym zostały zatwierdzone dwa 
programy ochrony Parków. 

 


